
V Libochovanech dne 05. června  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

V minulém písemném sdělení Vám, čtenářům našich webových stránek jsem psala, jak se obec snaží 

udržovat pořádek nejen ve vsi, ale i v jejím okolí. Svozové akce velkoobjemového odpadu se konají 

v celém regionu Porta Bohemica. Abyste se u nás cítili dobře a hezky se na ten náš kraj i dívalo. Ale 

ouha!!! Někomu je to naše snažení k smíchu.  Chce se mi použít expresivního výraziva, abych uvedla 

na pravou míru pocity, které jsem měla v minulém týdnu na procházce po lesním zákoutí zvaném 

Hrádecká kaple P. Marie v katastrálním území Libochovany. Jen „blbec“  se dokáže zachovat tak, jak se 

zachoval ten, co si odložil svůj náklad nepořádku na náklaďák a ten pak složil přímo před lesní kapli. 

Na to se prosím podívejte v připojených obrázcích. Takže jsem zavolala stráž CHKO a Policii ČR. 

Protože jsem našla v hromadě odpadu obálku s adresou i tabuli s názvem firmy. Doufám, že 

přestupková komise si poradí a pořádná pokuta dotyčného nemine. Ať už za to odložení odpadu může 

nebo ne. 

  

Někde oslavy Dne dětí už proběhly, jinde se chystají. Předzvěstí oslav u nás bylo nadělování malých 

plyšáků dětem v naší mateřince. Přišli jsme včas, děti byly zrovna na počátku poledního odpočinku 

v postýlkách a plyšáka si vzaly  sebou. Tuto sobotu si kromě dětského dne užijeme i jiné radosti. Ta se 

bude týkat dospěláckého slavení kácení májky na návsi. Je dobře, že se začíná utvářet parta lidí, kteří 

chtějí své volno věnovat občanské společnosti a připravovat pro všechny zábavu a poučení. Z pohledu 

vedení obce je to skutečně dobrý pocit, že si lidé chtějí udělat společnou radost a posezení při těchto 

klasických příležitostech je spojí. Tak třeba díky iniciativě Moniky Žížalové se bude už tradiční dětský 

den, do něhož jsou zapojeni rodiče, dospívající mládež a další dobrovolníci, konat zítra tj. 6.6. na hřišti 

TJ Sokola. Velké díky všem, kteří sobotní odpoledne stráví u stanovišť jednotlivých her. Velký dík také 

sponzorům za přinesené sladké odměny, za finanční příspěvky, kterými pokryjeme část dalších 

věcných cen pro naše malé i starší děti. Ani Obecní úřad nezůstane stranou, finanční výdaje spojené 

s tímto odpolednem budeme  hradit  z obecního rozpočtu. 

  

V minulém týdnu jsme o kousek pokročili ve vyjednávání možnosti uskutečnit v kostele varhanní 

koncerty za účasti nejen našich hudebníků. Na závěr září budeme hostit hudebníky z Itálie, na vánoční 

období se zřejmě podaří získat návštěvu pěveckého chóru z baziliky ve Filipově na Šluknovsku. 

  

Zamítavé stanovisko hodnotitelské komise  Regionálního operačního programu Severozápad je 

nevítanou zprávou. Dotace na výstavbu multifunkčního objektu na návsi nepřijde. Opravdu nevím, co 

je na tom špatného, když obec chce vybudovat  objekt, který by sloužil výhradně a jenom obyvatelům 

a návštěvníkům.  Ani oprava řepnického kulturního domu se nehodí do kolonek na přidělení dotací. 

Nějak tomu nerozumím. A jsem z tohoto zjištění pěkně otrávená. Na opravu kulturáku si budeme 

zřejmě muset vzít úvěr, s barákem na návsi v projektované podobě se asi budeme muset rozloučit. Je 

to na zvážení nejen zastupitelstva obce, ale všech obyvatel. Když už se tito vyjádřili k tomu, že nechtějí 



rozvoj sídla podle představ studentů architektury, tak se snad budou umět postavit i k těmto 

skutečnostem. Aby v tom zastupitelé nebyli sami. 

  

V minulém týdnu jsme se stali obětí kontrolního orgánu odboru z Krajského úřadu. Přezkum 

hospodaření za minulý rok dopadl bez námitek,  naše účetnictví i úřední postupy jsou v pořádku. Na 

jiném místě našich webových stránek se můžete „doklikat“ na závěrečnou zprávu i závěrečný účet 

obce.   

  

Od července i naše obec bude součástí programu „egon“, což ve zjednodušené řeči znamená, že 

budeme s ostatními institucemi i jednotlivci a právnickými osobami komunikovat prostřednictvím 

mailové internetové služby, tzv. datových schránek. Jak to celé, zatím velmi hektické, „zjednodušení“ 

komunikace dopadne, jsme všichni hrozně zvědaví. 

  

Před chviličkou začaly volby do Evropského parlamentu na území našeho státu. Nevěřím, že bychom 

udělali rekord v počtu voličů, kteří se voleb zúčastní. Výsledky ale budeme znát nejdříve v pondělí 

ráno. Takže hezký víkend. 

  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


